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Besluitenlijst vergadering gemeenteraad van 29 september 2022 

 

Aanwezig: 

Voorzitter : drs. R.J. van der Zwaag 

Griffier  :  mw. mr. A.W.L. Piersma 

Leden: 

Fractie SGP :  J. Melse, A.L. Jacobse en L. Mulder 

Fractie PvdA/GL :  C. Maas, P. Blom en P.H.L.J. Meijs 

Fractie VVD :  M. Osté-Aarnoutse , R. van Houten en P.A. Barendregt. 

Fractie HvV :  S. van Kervinck, J.Y.W. Steketee en T. de Kraker 

Fractie CDA :  P.A.C. Wisse en J.W. Sanderse. 

Fractie DTV :  L.A. Roelse en S. Sparreboom. 

Fractie CU :  R.M.A. Molenaar 

Fractie D66 :  J.J. van Maldegem 

 

Afwezig              :  A.N. te Sligte 

 

Verder aanwezig: de wethouders L.A. de Visser, J.Y.W. Steketee, R. van Houten en E. Tuk en 

de gemeentesecretaris plv. 

 

01 Opening 

 

 

De voorzitter opent de vergadering. Hij meldt dat dhr. A.N. te Sligte zich heeft 
afgemeld voor de vergadering. Dhr. Van Maldegem komt wat later. 

 
02 Vaststellen agenda 

 

 

De voorzitter meldt dat de PvdA/GroenLinks verzoekt agendapunt 14.02 als 

bespreekstuk te agenderen. Dit is akkoord. 

De voorzitter geeft aan dat de moties allen vreemd zijn aan de agenda en daarom 

aan het slot van de vergadering behandeld worden (agendapunt 16).  

Voor het overige wordt de agenda vastgesteld. 

 
03 Spreekrecht voor de burgers* 
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M.b.t. agendapunt 9 RV Extra budget Beleefpad Oranjezon Vrouwenpolder: 
-Dhr. A. Provoost, namens de Stichting Duinbehoud Midden Zeeland. 
Inspreker geeft zijn inspraakreactie aan de hand van een Ppt. De inspraakbijdrage 
van dhr. Provoost is als bijlagen bij het verslag gevoegd.  
PvdA/GroenLinks heeft u de afgelopen weken maanden gevraagd een alternatief 
te bespreken met het college? 
Inspreker we zijn vanaf het begin betrokken geweest. De zandvariant werd vanaf 
het begin afgehouden.  
HVV is uw optie ook bereikbaar voor mindervaliden? Hoe zit het met de 25% lagere 
kosten?  
Inspreker zegt dat het bereikbaar is voor invaliden. Verder is het niet zijn rol over 
de kosten te gaan.  
CU stelt een vraag n.a.v. een krantenartikel dat mindervaliden nu al daar kunnen 
komen.  
Inspreker zegt dat ze dan goed getraind moeten zijn, want het is gewoon te steil. 
SGP staat u niet meer achter wat u eerder zei? 
Inspreker na de commissievergadering hebben we overleg gehad en het moest 
onder stoom en kokend water.  
VVD vraagt of ook de onderhoudskosten meegenomen zijn.  
Inspreker het ging om de aanleg. Qua onderhoud is het te vergelijken met de vele 
andere paden in de duinen.  

 
04 Vragenuur** 

 

Geen vragen gesteld. 
  

 
05 Vaststellen ontwerp besluitenlijsten 6 en 7 juli 2022 

 

05.01 Besluitenlijst raadsvergadering 6 juli 2022 

 

 

Het verslag wordt vastgesteld. 

 
05.02 Besluitenlijst raadsvergadering 7 juli 2022 

 

 

PvdA/GroenLinks verzoekt op pagina 2 van het verslag bij ‘De algemene 
beschouwingen worden vervolgd’ de naam van dhr. Maas te wijzigen in die van dhr. 
Meijs. Dat is akkoord. Voor het overige wordt het verslag vastgesteld.  

 
06 Lijst van toezeggingen aan de gemeenteraad 

 

Voorstel: Kennisnemen van de lijst met toezeggingen. 

CDA toezegging o22.000020: indexering toepassen over 2023 en daarop volgende 
jaren. Bij de kolom ‘resultaat’ staat iets over verbetering voor fietsers. Wat er staat 
in die laatste kolom klopt niet. Verzoekt dit aan te passen conform de besluitenlijst 
van de raad van 7 juli jl.  
De voorzitter bevestigt dat dit aangepast zal worden. 
D66 zegt in een eerdere vergadering iets gezegd te hebben over een toezegging 
monitoring jeugdzorg. Die toezegging is weg. Graag die toezegging terugzetten. Hij 
had juist gevraagd de toezegging te laten staan totdat er regelmatig gemonitord 
wordt. 
De voorzitter zegt dit na te laten kijken en zonodig aan te laten passen. 
De Lijst is voor het overige akkoord en vastgesteld. 

 
07 RV Aanbieden Rekenkamercommissierapport Burgerparticipatie 
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Voorstel:  
Het rapport van de rekenkamercommissie voor een inhoudelijke bespreking 
agenderen voor de commissie MO van 18 oktober 2022 met de mogelijkheid het door 
te leiden voor behandeling in de raadsvergadering van 9 november 2022. 

Mevrouw A. Metz houdt een korte Ppt presentatie over het rapport en biedt het 

rapport aan de voorzitter aan.  
Het voorstel is unaniem aangenomen. 

 
08 RV Bomenverordening 2022 

 

Voorstel: 
1. de concept Bomenverordening Veere 2022 vast te stellen  
2. de concept Bebouwde Kom Wet Natuurbescherming vast te stellen 

Een aangepast raadsvoorstel en verordening zijn bij de stukken gevoegd. Verder een 
extra bijlage met beantwoording van de diverse vragen. 
De voorzitter zegt dat via het lot gestart wordt met nr. 16, de fractie SGP. 
Wethouder Steketee beantwoordt diverse vragen n.a.v. de eerste en tweede 
termijn. Hij geeft onder meer aan dat het college de actualisatie eerder aanpakt van 
het Bomenbeleidsplan, gestart wordt in 2023. Verder is de evaluatie jaarlijks. In de 
commissie is al aangegeven dat burgers kunnen informeren bij de gemeente m.b.t. 
hun bomen. Het Groenbeleidsplan komt in november in de raad. Dan kan er ook 
naar gekeken worden. Het voorstel geeft aan dat alle eigenaren, die gereageerd 
hebben, een brief ontvangen van de gemeente. Het wordt ook opgepakt via de 
afdeling communicatie en OpRu. Hij heeft nu geen zicht op het totaal aantal bomen. 
Er zijn criteria afgesproken en daar zijn de 119 bomen binnen de bebouwde kom op 
gebaseerd. Hij zal de afdeling vragen hoe hiermee om te gaan. Voor zover hij weet 
hebben inwoners geen bomen aangemeld. Eén van de evaluatiepunten zal het aantal 
gekapte bomen zijn. Verder zal hij zorgen voor zichtbaarheid op de site voor burgers 
met vragen over bomen. 
 
Toezeggingen wethouder Steketee n.a.v. vragen van CDA, D66 en CU: Hij zal 
volgend jaar al starten met herijking van het Bomenbeleidsplan en niet wachten tot 
2024. Eén van de evaluatiepunten zal het aantal gekapte bomen zijn. Hij zal zorgen 
voor zichtbaarheid op de site voor burgers met vragen over bomen. 
 
De raad besluit unaniem tot vaststelling van het voorstel. 

 
09 RV Extra budget Beleefpad Oranjezon Vrouwenpolder 

 

Voorstel: 
1. Een extra budget van € 274.000 beschikbaar te stellen voor de realisatie van de 
voorzieningen ten behoeve van het Beleefpad Oranjezon te Vrouwenpolder. 
2. Het extra budget dekken uit: 
1. Bijdrage Het Zeeuws Landschap (86.000,-); 
2. Bijdrage Provincie Zeeland (39.000,-); 
3. Bijdrage Camping Oranjezon (14.000,-); 
4. Bijdrage Gemeente Veere: 
a. Budget Toeristisch Impuls ( € 65.000,-); 
b. Budget Knelpunten Begroting 2022 (70.000,-). 

D66 meldt niet mee te doen aan de discussie en stemming. 
Wethouder Steketee beantwoordt diverse vragen n.a.v. de eerste en tweede 
termijn. Hij geeft onder meer aan dat de subsidieaanvraag al een keer verlengd is. 
In december moet gestart worden om op 15 maart a.s. het pad gereed te hebben. 
De Stichting is in een vroeg stadium meegenomen, maar reageerde aanvankelijk 
niet. Het beheer en de onderhoudskosten worden minder met dit voorstel. De 
natuurtoets is in concept gereed. Deze moet nog met het Zeeuws Landschap 
getoetst worden. 
Het raadsvoorstel wordt in stemming gebracht. 
Op verzoek van DTV vindt hoofdelijke stemming plaats. 
Voor de raadsleden: Osté, Barendregt, Van Broekhoven, Van Kervinck, De Kraker, 
Sins, Melse, Jacobse, Mulder, Molenaar. 
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Tegen de raadsleden: Roelse, Sparreboom, Wisse, Sanderse, Maas, Blom, Meijs. 
 (Raadslid Van Maldegem onthoudt zich van stemming). 
Het raadsvoorstel is aangenomen met 10 stemmen voor en 7 stemmen 
tegen. 
 
De voorzitter schorst de vergadering. 

 
10 RV Stedenbouwkundig plan Serooskerke Oost 

 

Voorstel: 
1. In te stemmen met het stedenbouwkundig plan voor Serooskerke Oost; 
2. In te stemmen met de herziene grondexploitatieopzet Serooskerke Oost en het 
beschikbare krediet voor de ontwikkeling aan te vullen op basis van deze opzet met 
€ 699.000; 
3. Conform BBV voorschriften een voorziening te treffen van € 173.000 door 
onttrekking uit de reserve grondbedrijf. 

Wethouder De Visser geeft bij aanvang informatie over de mix van woningen, 
waterberging en de communicatie met één van de buren. Hij beantwoordt diverse 
vragen n.a.v. de eerste en tweede termijn. Hij zal de suggestie meenemen om bij 
het bestemmingsplan zo maximaal flexibel mogelijk te zijn. 
 
De raad besluit unaniem tot vaststelling van het voorstel. 

 
11 RV Vaststelling bestemmingsplan Bouwlust III Aagtekerke 

 

Voorstel: 
1. De overwegingen ten aanzien van de ingediende zienswijzen, zoals opgenomen in 
het zienswijzenrapport, overnemen. 
2. De herziene grondexploitatie Bouwlust III fase III Aagtekerke vast te stellen en 
het beschikbare krediet voor de ontwikkeling aan te vullen op basis van deze opzet 
met € 72.364; 
3. Het ontwerpbestemmingsplan ‘Bouwlust III, Aagtekerke’ gewijzigd vast te stellen 
overeenkomstig het rapport zienswijzen & ambtshalve aanpassingen en te publiceren 
onder NL.IMRO.0717.0186BPBlustIIIAag-VG01 

Een amendement wordt ingediend door PvdA/GroenLinks, CDA, DTV en D’66. 

Het amendement stelt voor een extra beslispunt aan het voorstel toe te voegen: 

- 4. De twee westelijke vrijstaande huizen te vervangen door zes rijhuizen. 
Wethouder De Visser zegt onder meer n.a.v. vragen gesteld in de eerste en 
tweede termijn, dat er uitgebreid onderzoek is gedaan naar de behoefte bij de 
bevolking en daar is dit uitgekomen. De participatie is uitgebreid gedaan. Er zit een 
mooie mix in. Het is niet allemaal duur. Terug naar de tekentafel betekent forse 
vertraging. De behoefte aan bouwen is heel groot. Het is niet het enige plan in 
Aagtekerke met de focus op betaalbaar. Wijziging heeft consequenties voor de 
exploitatie, want lager opbrengsten en meer parkeerplaatsen. Er is geen sprake van 
een projectontwikkelaar. Het gaat om bouw in eigen beheer. Hij heeft de oproep 
gehoord voor betaalbare woningen. De doorstroom wordt hiermee bewerkstelligd. Er 
is inderdaad de mogelijkheid voor een zomerwoning. Het rijtje wordt sociale huur. 
Het dorp heeft daar kennis van.  
 
De voorzitter schorst op verzoek van PvdA/GroenLinks voor 5 minuten.  
Het amendement wordt in stemming gebracht. 
Op verzoek van PvdA/GroenLinks vindt hoofdelijke stemming plaats. 
Voor de raadsleden: Roelse, Sparreboom, Wisse, Sanderse, Maas, Blom, Meijs, 
Van Maldegem. 

Tegen de raadsleden: Osté, Barendregt, Van Broekhoven, Van Kervinck, De 

Kraker, Sins, Melse, Jacobse, Mulder, Molenaar 
Het amendement is verworpen met 10 stemmen tegen en 8 stemmen voor. 
 
Het raadsvoorstel wordt in stemming gebracht. 
Op verzoek van PvdA/GroenLinks vindt hoofdelijke stemming plaats. 
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Voor de raadsleden: Roelse, Sparreboom, Wisse, Sanderse, Osté, Barendregt, Van 
Broekhoven, Van Kervinck, De Kraker, Sins, Melse, Jacobse, Mulder, Molenaar. 
Sparreboom stemverklaring: de fractie betreurt het dat starters buitengesloten 
worden, maar ziet kansen voor de starters in de zomerwoningen in de toekomst. Ze 
is daarom voor het voorstel want dit geeft geen vertraging.  
Wisse stemverklaring: hij herkent bepaalde verhoudingen in de raad, terwijl goed 
gestart is. Hoe makkelijk was het geweest een breder draagvlak te krijgen. Hij vindt 
dit heel jammer. De fractie vindt het belangrijk dat het plan voortgang krijgt. Dus 
stemt hij voor.  
Osté stemverklaring: ze ziet dit als uitkomst van de participatie. Dit is Aagtekerke 
een dorp vol met families die zelf aan de slag gaan. Ze sluit niet uit dat het 
starterswoningen worden. Ze is daarom voor het voorstel.  
 

Tegen de raadsleden: Maas, Blom, Meijs, Van Maldegem.   
Maas stemverklaring: Hij zegt dat alle mooie woorden in de verkiezingscampagne 
ten spijt, maar naar zijn mening worden er in dit plan geen betaalbare koopwoningen 
gebouwd. De grens is 355000 euro. Als het dan wat langer duurt, misschien 
ongeveer 2 maanden, er worden hier woningen voor een mensenleven gebouwd. Hij 
is daarom tegen.   
Blom stemverklaring: starters worden in de kou gelaten. Het wordt een hele koude 
winter. Hij is daarom tegen het voorstel.  
Van Maldegem stemverklaring: Hij vindt het een gemiste kans en ondanks de 
behoefte om woningen vinden we als fractie dat we moeten laten zien dat we het 
menen. Hij stemt daarom tegen het voorstel. 
 
Het raadsvoorstel is aangenomen met 14 stemmen voor en 4 stemmen 
tegen. 

 
12 RV Vaststellen bestemmingsplan Houtenburgseweg 5(bis) Zoutelande 

 

Voorstel: 
1. Besluiten om geen exploitatieplan als bedoeld in artikel 6.12, lid 1 Wro vast te 
stellen. 
2. Op grond van artikel 3.8 lid 1, sub e Wet ruimtelijke ordening het 
ontwerpbestemmingsplan Houtenburgseweg 5(bis) Zoutelande ongewijzigd vast te 
stellen en te publiceren onder nummer NL.IMRO.0717.0177BPHoutweg5Zou-VG01. 

Wethouder De Visser reageert op een aantal vragen. Het is geen precedent, want 
het gaat over dit specifieke gebied. Er is een toezegging uit het verleden, daar acht 
het college zich aan gehouden. Hierdoor gaat het om twee i.p.v. één woning. De 
ladderruimte is niet van toepassing. 
Op verzoek van PvdA/GroenLinks vindt hoofdelijke stemming plaats. 
Hoofdelijke stemming 

Voor de raadsleden: 

Roelse, Sparreboom, Wisse, Sanderse, Osté, Barendregt, Van Broekhoven, Van 

Kervinck, De Kraker, Sins, Melse, Jacobse, Mulder, Molenaar 

Maas stemverklaring: hij is als verantwoordelijk portefeuillehouder betrokken 

geweest bij de start van dit project. Hij was toen overtuigd van de intentie van het 

oude bestemmingsplan en locatie en ziet geen nieuwe zwaarwegende argumenten. 

Hij is daarom voor. 

Tegen de raadsleden: 

Meijs en Van Maldegem 

Blom stemverklaring: er komen twee recreatiewoningen bij, daarom tegen. 
 
De raad besluit met 15 stemmen voor en 3 stemmen tegen. Het 
raadsvoorstel is aangenomen. 

 
13 RV Jaarstukken 2021 GR GGD Zeeland 

 

Voorstel: 
1. Kennisnemen van de jaarstukken 2021 van de GR GGD. 
2. Als zienswijze bij het algemeen bestuur van de GGD in te brengen dat ingestemd 
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kan worden met de 6e begrotingswijziging 2022. 
3. Als zienswijze bij het algemeen bestuur van de GGD in te brengen dat ingestemd 
kan worden met de 7e begrotingswijziging 2022. 
4. De extra kosten, à € 329.778, dekken vanuit de Algemene Reserve. 

De raad besluit unaniem tot vaststelling van het voorstel. 

 
14 Hamerstukken  

 

De voorzitter vraagt of de hamerstukken zonder voorstel 14.02 RV vaststellen 
verordening presidium akkoord zijn. 
De hamerstukken 14.01 en 14.03 worden unaniem aangenomen. 

 
14.01 RV Vergaderschema 2023 

 

Voorstel: 
De raad wordt geadviseerd het concept ‘Vergaderschema voor raad en commissies 
Veere 2023’ vast te stellen. 

De raad besluit unaniem tot vaststelling van het voorstel. 

 
14.02 RV Vaststellen Verordening presidium 2022 

 

Voorstel: 
Vast te stellen de ‘Verordening op het presidium Veere 2022’, onder gelijktijdige 
intrekking van de ‘Verordening op het presidium Veere 2006’. 

Het RV is als bespreekstuk behandeld na de Hamerstukken, zie hierna bij 14.02.  

 
14.03 RV Benoeming lid Vertrouwenscommissie Veere 2022 

 

Voorstel: 
1. Benoemen tot lid van de Vertrouwenscommissie Veere 2022, de 
gemeentesecretaris a.i., mevrouw drs. W.A. Atsma in de functie van plv. secretaris. 

De raad besluit unaniem tot vaststelling van het voorstel. 

 
14.02 RV Vaststellen Verordening presidium 2022 (als bespreekstuk) 

 

Voorstel: 
Vast te stellen de ‘Verordening op het presidium Veere 2022’, onder gelijktijdige 
intrekking van de ‘Verordening op het presidium Veere 2006’. 

Het voorstel is op verzoek van PvdA/GroenLinks als bespreekstuk 
geagendeerd. Zie voor de behandeling bij agendapunt 14.02. 
PvdA/GroenLinks heeft nog een aantal vragen over het voorstel. 
De voorzitter concludeert dat het raadsvoorstel aangehouden wordt en opnieuw 
aan het presidium aangeboden wordt.  

Het voorstel wort aangehouden en terugverwezen naar het presidium voor 

bespreking.  

 

 
15 Ingekomen stukken 

 

 

SGP verzoekt de volgende stukken te bespreken in de commissie MO: 

-2022-187 van Jeugdhulp Zeeland over afwikkeling Intervence en Governance.  

-2022-196 van Jeugdhulp Zeeland over afwikkeling Intervence en Governance.  

Verzoek hierbij: Bij bespreking in de commissie graag een toelichting van het college 

waarin de status van deze stukken wordt geduid, in relatie tot onder meer de motie 

over ontkoppeling van IJZ van de GGD. Tevens graag bij de bespreking in de 
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commissie een tijdspad, waaruit duidelijk wordt op welke momenten de raad aan zet 

is in dit proces. 
De voorzitter geeft aan dat dit verzoek akkoord is.  
 

PvdA/GroenLinks verzoekt te bespreken: 

-146 m.b.t. herinrichting centrum Domburg, vraag naar stand van zaken (Chris 

Maas). 

-147 m.b.t. overgangsregeling recreatieve kamerverhuur, vraag naar stand van 

zaken (Chris Maas). 

-148 m.b.t. hoe gaat het college hier verder mee, advies SCW (Peter Meijs). 

-169 m.b.t. VNG over dienstverlening aan mensen met een beperking, vraag dit te 

betrekken bij uitvoering rapport rekenkamer (Peter Meijs). 

-206 m.b.t. antwoorden op onze brief over rijksbeleid ((Chris Maas). 
De voorzitter verzoekt het kort te houden of de vragen naar de commissie door te 
verwijzen. 

PvdA/GroenLinks vraagt over 146 en 147: wanneer kunnen we dit in de 

commissie verwachten? M.b.t. 206 bedankt hij het college voor de beantwoording 

van de vragen, dat was zeer uitgebreid. 

Wethouder Steketee zegt over nummer 146 dat hij niet precies kan nagaan 

wanneer het naar de commissie of raad gaat. Hij moet dit navragen bij de afdeling.  

De voorzitter stelt voor om de gehele raad schriftelijk te informeren wanneer dit 

komt. Dit is akkoord. 

Wethouder Van Houten zegt over nummer 147 dat afgelopen dinsdag het 

projectplan over de kamerverhuur in het college geweest is. Over 2 weken kunnen 

we daarmee aan de slag. De laatste hand wordt gelegd op inwerken, gereed maken 

website, etc. Op korte termijn kunnen we u informeren over het proces wanneer we 

starten en wanneer de einddatum in zicht is.  

PvdA/GroenLinks is akkoord om nummer 148 schriftelijk te behandelen. Hij vraagt 

over nummer 169 dit rapport en mensen met een beperking te betrekken bij de  

uitvoering van het rapport van de rekenkamer over Dienstverlening. 

Wethouder Van Houten zegt, over 169, kennisgenomen te hebben van het rapport  

en gaat het meenemen. Hij laat in het midden in hoeverre dat kan. Er komt nog een 

plan van aanpak. 

 
DTV vraagt over nummer 214 over Tiny Houses of het college bekend is met de 
vraag van geïnteresseerde inwoners die grond willen kopen van de gemeente. Op die 
vraag ontving de fractie een ‘ja’, maar er zijn een aantal inwoners die grond wilden 
kopen en die zijn afgescheept met het antwoord ‘nee’, dat kan niet’. Ze is benieuwd 
hoe het college hiermee omgaat. Er zijn meerdere kopers die geen kans hebben 
gekregen. Verder wat gaat er gebeuren op dat stukje grond? 
De voorzitter zegt dat de wethouder hier schriftelijk antwoord op geeft. 

 

 

16. Moties vreemd aan de agenda 

 

 

Moties vreemd aan de agenda: 

De moties zijn als bijlagen bij de memo in Notubox bij agendapunt 1 gevoegd. 

 

-D66 en PvdA/GroenLinks Motie stoppen met plastic flesjes in de raadszaal.  

D66 licht de motie toe en draagt deze voor.  

Wethouder Van Houten vindt het een sympathiek punt. Vanwege Corona zijn uit 

hygiëne overwegingen de maatregelen ingevoerd. Als dit niet meer nodig is komen 

de karaffen terug. 

D66 en PvdA/GroenLinks houden de motie aan.  

 

-PvdA/GroenLinks en D66 Motie tijdelijke crisisopvang asielzoekers.  

PvdA/GroenLinks licht de motie toe en draagt deze voor.  

Wethouder Tuk licht toe dat de gemeente al veel hulp verleent aan Oekraïense 

vluchtelingen. Het COA houdt vast aan het minimum van 50, dat is voor onze schaal 
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niet haalbaar. We hebben 20 voorgesteld, maar het COA gaat daar niet voor. We 

doen onze uiterste best de taakstelling te halen. We hopen over enkele weken u 

hierover een terugkoppeling te geven.   

De voorzitter voegt hier aan toe dat morgen vroeg er weer overleg over is. Het 

college komt eerder met informatie naar u toe dan dat de motie aangeeft. We zitten 

op dezelfde lijn. 

Wethouder Tuk geeft aan in de aanstaande commissie een terugkoppeling te 

geven.  

PvdA/GroenLinks en D66 geven aan de motie aan te houden en de 

commissievergadering af te wachten. 

   

-PvdA/GroenLinks en D66 Motie Herinrichting governance Jeugdhulp 

Zeeland  

PvdA/GroenLinks licht de motie toe.  

Het dictum luidt: 

De Veerse raad spreekt uit dat:  

- Het proces tot herinrichting van de governance inkoop jeugdhulp Zeeland pas 

na het verschijnen van het Rekenkameronderzoek dient te starten, zodat de 

conclusies en aanbevelingen uit dit rapport volledig meegenomen kunnen 

worden en de lessen uit het ‘Intervence dossier’ optimaal geborgd kunnen 

worden; 

- Gemeenteraden in staat dienen te worden gesteld om al hun democratische 

rollen uit te kunnen oefenen, dat vereist dat zij vanaf het begin van dit proces 

meegenomen worden, en dat  het ‘meenemen van raden’ wezenlijk iets 

anders is dan het ‘informeren van raden’. 

 

En draagt het college op: 

Om bovenstaande boodschap over te brengen aan de Bestuurscommissie en aan alle 

andere bestuurstafels waar de herinrichting governance jeugdhulp Zeeland wordt 

besproken. 

Wethouder Tuk onderschrijft de motie. Hij geeft daarbij aan dat hij niet precies 

weet of alle overwegingen kloppen. Een breed gedragen motie kan wellicht helpen 

richting AB GGD. 

De motie wordt in stemming gebracht en raadsbreed aangenomen.  

 
17 Sluiting 

 

De voorzitter sluit de vergadering om 23.12 uur. 
 

 

 


